
IFTAR DINNER 23rd March 2023 

 

On the 23rd March 2023, CRDB BANK BURUNDI SA celebrated Ramadan Kareem together with 

our Muslim customers. The event was honored by the presence of Abdulmajid NSEKELA, MD 

Group, the Ambassador of Republic United of Tanzania and local Authorities. 

In his speech, The Deputy Managing Director, Menard BUCUMI, thanked our esteemed customers 

and guests for making time and attending the ceremony on their special event. He appreciated the 

fact that they have been with us for years and they always trust us to be their financial partner. He 

assured them that the Bank will always support their activities and any other financial needs by 

providing best, quick and efficient solutions. 

 

Le 23 mars 2023, CRDB BANK BURUNDI SA a célébré le Ramadan Kareem avec des clients 

musulmans. L'événement a été honoré par la présence d'Abdulmajid M. NSEKELA, PDG du 

Groupe, l'Ambassadeur de la République Unie de Tanzanie et des autorités locales. 

Dans son discours, le directeur général adjoint, Menard BUCUMI, a remercié nos chers clients et 

invités d'avoir pris le temps d'assister à la cérémonie à l'occasion d’un événement si spécial. Il a 

apprécié le fait qu'ils sont parmi nos clients depuis des années et qu'ils nous fassent toujours 

confiance en tant que partenaire financier. Il les a assurés que la Banque soutiendra toujours leurs 

activités et tous leurs autres besoins financiers en leur fournissant des solutions optimales, rapides 

et efficaces. 


